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Geacht College, 

 

 

Voor de Commissie WRG van 11 oktober is ter behandeling geagendeerd ‘het 

bestemmingsplan Noortveer’. 

De groep van organisaties, die zich inzetten voor het behoud / herstel van het landschap  van 

de Duivenvoordecorridor heeft op diverse momenten dit jaar overleg gevoerd over dit 

bestemmingsplan met een ambtelijke vertegenwoordiging van de Werkorganisatie 

Duivenvoorde. In het laatste overleg bleken onze zienswijzen over de ontwikkeling van 

Noortveer, na een aanvankelijke toenadering, toch behoorlijk uiteen te lopen. Omdat wij 

begrepen dat de mogelijkheid van behandeling en besluitvorming over het 

ontwerpbestemmingsplan wel eens op korte termijn bij het (nieuwe) College van B&W zou 

kunnen worden geagendeerd, hebben wij de dag na de installatie een brief gedateerd 14 

juni 2018(bijgevoegd) aan het nieuwe College geschreven. In die brief drongen wij er op aan, 

overleg te voeren alvorens formele stappen zouden worden gezet. 

Wij meenden daar alle reden toe te hebben omdat het nieuwe college steunde op een 

coalitie van drie partijen, waarvan twee partijen in de jarenlange behandeling van het 

bestemmingsplan Roosenhorst gelijkluidende standpunten hebben ingenomen als onze 

groep van organisaties. Wij vertrouwden er derhalve op dat het nieuwe college oor en oog 

zou hebben voor onze standpunten. Die brief heeft niet tot het beoogde overleg geleid. 

Immers op 19 juni werd het ontwerpbestemmingsplan Noortveer gepubliceerd.  Toen wij de 

verantwoordelijke wethouder hierop aanspraken, heeft kort daarna op 11 juli een overleg 

met deze wethouder plaats gevonden. Daarin heeft hij ons omstandig uiteengezet dat er 

procedureel termijnen in acht dienden te worden gehouden i.v.m. het uitoefenen van het 

voorkeursrecht gemeenten op de gronden van orchideeën kweker van den Berg, die het 

noodzakelijk maakten, dat het nieuwe college onverwijld diende te acteren. 

In het overleg van 11 juli heeft de wethouder ons verzekerd dat als wij een zienswijze 

zouden indienen, hetgeen voor 23 augustus diende te geschieden, dat er daarna door de 

gemeente en met name door de wethouder zeer zorgvuldig zou worden gekeken naar onze 

inbreng en dat de in het ontwerpbestemmingsplan neergelegde woningbouwvlakken zeker 

niet in beton gegoten waren. 

In de tussenliggende tijd heb ik de wethouder er persoonlijk aan herinnerd dat wij er van 

uitgingen dat een overleg met onze groep van organisaties zou plaats vinden alvorens het 

bestemmingsplan zou worden ingediend.  Zeer tot onze verbazing bleek enkele dagen 



geleden dat het bestemminsplan al geagendeerd staat voor 11 oktober in de commissie 

WRG zonder dat  er enig overleg heeft plaats gevonden. Sterker nog uit de nota n.a.v.  de 

zienswijze bleek overduidelijk dat de door ons ingediende zienswijze op alle fronten volledig 

terzijde is geschoven,  

Wij begrijpen dat een nieuw college zijn eigen oordeel vormt over voorliggende 

beleidsgevoelige dossiers, maar wij hadden op zijn minst verwacht dat waar een van de 

verwijten aan het vorige college was dat zonder overleg aan onze standpunten werd 

voorbijgegaan, het nieuwe college met een gewijzigde samenstelling zich anders zou 

opstellen. Niet in de laatste plaats, gezien het voornemen van de nieuwe coalitie en dus ook  

het college t.a.v. het betrekken van burgers bij de voorbereiding van de besluitvorming (zie 

het coalitieakkoord onder het item ’Wij betrekken onze bewoners’). 

Wij vinden dat wij een andere gedragslijn van het College hadden mogen verwachten. 

Natuurlijk in de eerste plaats om de inhoudelijke reden, dat aan ons voorstellen wordt 

voorbij gegaan. In onze zienswijze bepleiten wij de zuidelijke helft van het bestemmingsplan 

Noortveer vrij te houden van woningen en puur te bestemmen voor het bij de 

Duivenvoordecorridor behorende landschap en de  als kostendrager noodzakelijke woningen 

te concentreren op het noordelijke deel langs de Kniplaan. In het bestemmingsplan 

daarentegen worden beide gebieden ontwikkeld tot woningbouwlocaties. Daarmee is het 

terugbrengen van het open landschap in de Duivenvoordecorridor, de hoofddoelstelling, 

wederom ondergeschikt gemaakt aan woningbouw. 

Samenvattend vinden wij in zowel procedurele  als inhoudelijke zin dat de behandeling van 

het bestemmingsplan Noortveer niet getuigt van een gemeente, die open zou staat voor  

deskundige, inhoudelijke inbreng van haar burgers. Wij hebben veel tijd en moeite besteed 

aan het opstellen van deze zienswijze en vinden deze gang van zaken zeer teleurstellend. 

 

 

Met beleefde groet 

 

 

 

Namens de groep van organisaties, die zich inzetten  

voor het behoud van het landschap in de Duivenvoordecorridor. 

   



 

 

Voorschoten, 14 juni 2018 

 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

Van de gemeente Voorschoten 

 

 

Betreft: het ontwerp bestemmingsplan Noortveer 

 

 

Geacht College, 

 

 

Allereerst van harte gefeliciteerd met uw installatie als nieuw College van B&W van de 

gemeente Voorschoten. Wij, een groep van organisaties, die zich inzetten voor het behoud 

van de Duivenvoordecorridor, realiseren ons dat wij u al op de eerste dag na uw installatie 

confronteren met een belangrijke kwestie: de ontwikkelingen in de Duivenvoordecorridor. 

Eind 2017 bracht het vorige college de startnotitie Noortveer uit. Wij hebben op 22 november 

2017 een zienswijze daarover uitgebracht en onszelf bereid verklaard aan de verder 

uitwerking van het bestemmingsplan bij te dragen door deel te nemen in het vooroverleg. Dat 

is ook geschied en door ons als zodanig gewaardeerd. In een drietal overleggen op 12 februari, 

11 april en 4 juni van dit jaar hebben wij daarover met de ambtelijke organisatie standpunten 

gewisseld. 

Waar het er met name in het overleg op 11 april op leek dat we toenadering bereikten, is in 

het overleg van 4 juni gebleken dat het thans in voorbereiding zijnde ontwerp-

bestemmingsplan voor ons in essentie niet te verenigen is met de hoofddoelstelling van het 

beleid t.a.v.de Duivenvoordecorridor, zoals vastgelegd in de bestuursovereenkomst van 2008 

en alle daarvoor en daarna uitgebrachte beleidsdocumenten, namelijk het herstel van het 

oorspronkelijke landschap van de Duivenvoordecorridor. Daarbij gaat het erom, dat de 

oppervlakte kassen en bedrijfsgebouwen in het gebied grotendeels moeten worden 

vervangen door “bij het bufferzonekarakter van het gebied passend, extra groen” (en een 

beperkte oppervlakte woningbouw als kostendrager). Wat nu in voorbereiding is valt daar, 

zoals gezegd, niet mee te verenigen. 

Aangezien de ambtelijke vertegenwoordigers ons hebben aangegeven, dat het de planning is 

om het ontwerpbestemmingsplan medio juni in het College aan de orde te stellen, willen wij 

er uw aandacht voor vragen dat wij een bestuurlijk overleg met uw college op prijs stellen 

alvorens nadere besluiten hieromtrent genomen worden. 

In het recente verleden heeft onze groep van organisaties zich ten principale verzet tegen het 

gevoerde beleid inzake de Duivenvoordecorridor, onder andere resulterend in de lopende 

beroepsprocedure inzake het vastgestelde bestemmingsplan Roosenhorst. Inzake het 

ontwerpbestemmingsplan Noortveer leek en lijkt het ons niet nodig dat het zo ver komt, 

omdat wij denken dat er oplossingen denkbaar zijn die het gewenste bouwvolume kunnen 



verenigen met het in stand houden en verbeteren van het landschap in de 

Duivenvoordecorridor. 

Wij zien een uitnodiging van uw college dan wel de verantwoordelijke wethouder(s) met 

belangstelling tegemoet. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Namens de organisaties, die zich inzetten voor het behoud van de Duivenvoordecorridor. 




